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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ 

ГРАДСКА ОПШТИНА СЕВОЈНО 

I  Број 06-___/2023 

Дана_____.2023. године 

 

 

З А П И С Н И К 

СА 7. СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

 

 

          Седница је одржана 17.03.2023. године у Свечаној сали Скупштине Градске 

општине Севојно са почетком у 10:00 часова. 

 

          Седницом је  председавао Никола Гогић, председник Скупштине Градске општине 

Севојно и констатовао да седници присуствује 14 одборника и да постоји кворум за рад и 

пуноважно одлучивање. Спреченост да присуствује седници је најавили су одборници: 

Ненад Аћимовић, Богосав Михаиловић, Душан Матић, Сара Волић и Александар 

Томовић. 

 

       Седници су поред одборника присуствовали:  председница Градске општине 

Севојно Мирјана Ђурић, заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа градске 

општине, начелница Управе Биљана Старовла и представници медија.  

     

Председник Скупштине је истакао да је уз позив за седницу достављен и Записник 

са 6. седнице Скупштине и затражио да се одборници изјасне имају ли примедби на 

Записник. Пошто није било примедби, записник је усвојен са 14  гласова „ЗА“. 

  

Председник Скупштине  је предложио дневни ред као у позиву који је достављен за 

седницу и питао има ли предлога за допуну дневног реда. Пошто није било предлога за 

допуну, Скупштина је са 14 гласова 'ЗА'' усвојила дневни ред у целини. 

   

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ВЕЋА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2022. 

ГОДИНУ  
2. ИЗБОР КОМИСИЈЕ ЗА ДРУШТВЕНЕ ДЕЛАТНОСТИ 

3. ИЗБОР ЧЛАНOВА САВЕТА ЗА ПРАЋЕЊЕ ПРИМЕНЕ ЕТИЧКОГ КОДЕКСА  
   

 

1. тачка дневног реда 
 

Председник Скупштине дао је реч известиоцу по овој тачки  председници Градске 

општине Севојно која је по функцији председница  Већа Мирјани Ђурић. 
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Председница је поздравила присутне. У материјалу за седницу су одборници 

добили Извештај о раду већа Градске општине Севојно за 2022. годину, па се председница 

сада кратко осврнула на битне тачке извештаја: о броју одржаних седница, донетим 

актима, о ангажованости чланова Већа у Координационом тиму и Тематским радним 

групама у поступку израде Плана развоја града Ужица  2023 – 2030. Рад сваког члана Већа 

је подробно објашњен у извештају. 

 

Посебно је истакла урађене инфраструктурне радове на територији Градске 

општине Севојно у 2022. години, који су резултат тимског рада чланова Већа, 

председнице и заменика председника, сарадњом са руководством града Ужица, Владом 

Републике Србије и јавним предузећима, и да је све је то скупа резултирало улагањима у 

инфраструктуру у вредности 207.511.148,00 динара. 

На крају је истакла да је задовољна учинком Већа, похвалила је тим већника на 

доброј комуникацији и сарадњи. 

Након излагања председнице, председник Скупштине је отворио расправу. 

 

За дискусију се јавио одборник Стефан Максимовић. Након поздрава присутних, 

поставио је два питања: Прво питање се односило на активности већника за заштиту 

животне средине наведене у извештају – обилазак предузећа која обављају делатност, 

односно чије је седиште на територији Градске општине Севојно ради отклањања 

неправилности у њиховом раду које за последицу имају/могу имати угрожавање животне 

средине - занима га шта је већник радио на тим пословима, какви су закључци и  договори 

и шта је реализовано. Друго питање се односи на улагања у инфраструктуру – у делу    

вертикална и хоризонтална сигнализација на магистралном путу -  да ли је могуће да 3 

пешачка прелаза са лажним вибро тракама и једним успоривачем коштају 1.600.000,00 

динара. На крају је изјавио да Српска радикална странка неће подржати овај извештај. 

Потом се за реч јавио члан Већа  задужен за област комуналне инфраструктуре    

Миливоје Јеремић. Поздравио је присутне и објаснио је друго питање одборника Стефана 

Максимовића везано за радове који се односе на вертикалну и  хоризонталну 

сигнализацију. Вредност тог пројекта јесте 1.600.000,00 динара, и урађено је онолико 

колико су временски услови дозвољавали. Радови ће се наставити на пролеће, и 

обухватају и хоризонталну  сигнализацију у центру Севојна. 

За реч се јавила преседница Мирјана Ђурић. Одговорила је на прво питање 

одборника Стефана Максимовића, пошто члан Већа задужен за област заштите животне 

средине Борко Вујовић није присутан на седници. Ради се о веома посвећеном члану већа 

који обилази терен и реагује на сваку уочену појаву која може представљати потенцијалну 

опасност за животну средину. Објаснила је један конкретан пример. Уочена је код фирме  

„Атлас“ неправилност – два отворена шахта за канализацију, и после обављених разговора 

са директором фирме руководство градске општине је сазнало да имају дугогодишњи 

проблем отпадних вода. Направљен је  допис од стране градске општине ЈП „Водовод“ 

који је изашао у сусрет и коначно је решен проблем који је фирма имала.  

Председница је искористила ову прилику да обавести одборнике да је ангажовањем 

члана Већа задуженог за област заштите животне средине Борка Вујовића  покренута 

иницијатива заједно са Заводом за заштиту здравља да се у  Севојну у будућем периоду 

постави мерно место за мерење штетних материја 365 дана у години. Сада постоје 2 мерна 

места за мерење штетних материја у Севојну – једно код вртића за мерење таложних 
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материја тешких метала, друго код амбуланте за  мерење других штетних материја. 

Истакла је  да мерења показују да  не постоји контаминираност земљишта ни емисије 

штетних зрачења. Још једном је похвалила већника Вујовића који изузетно ради свој 

посао.  

 

 После дискусије председник је дао предлог Извештаја на гласање и Скупштина је 

са 11 гласова „ЗА“ , 1 глас „ПРОТИВ“ и без уздржаних усвојила Извештај о извршењу 

Одлуке о буџету Градске општине Севојно за период јануар – септембар 2022. године.   

 

2. тачка дневног реда     

 Председник је, на основу предходних консултација са председницима 

одборничких група, предложио чланове Комисије за друштвене делатности, и то: Марију 

Мијаиловић, за председницу и чланове Сару Волић и Милана Бабића. Отворио је 

расправу. Пошто се нико није јавио за реч, предлог је стављен на гласање. 

Скупштина је са 14 гласова „ЗА“   усвојила предлог и за чланове Комисије за 

друштвене делатности Марију Мијаиловић за председницу и  Сару Волић и Милана 

Бабића за чланове. 

 

  

3. тачка дневног реда  

Председник Скупштине Никола Гогић је упознао одборнике да је Скупштина 

Градске општине Севојно  у предходном сазиву  усвојила Етички кодекс функционера 

Градске општине Севојно, 17.03.2021. године, који су одборници добили приликом 

потврђивања мандата конституисањем овог сазива Скупштине. У Одлуци о усвајању 

Етичког кодекса је предвиђено да се за праћење примене Етичког кодекса задужује  Савет 

за праћење примене Етичког кодекса, који именује Скупштина. Прошли сазив Скупштине 

је именовао Савет коме је мандат истекао истеком мандата Скупштине. Сада је потребно 

да овај сазив Скупштине изабере Савет за праћење примене Етичког кодекса. У Савет је 

пожељно, да поред одборника буду бирани и грађани из других области – култура, 

образовање, пољопривреда и слично.  

Приликом утврђивања дневног реда за ову седницу, председници одборничких 

група су предложили исте чланове као и у прошлом савету. Предлог је: За председника: 

Александар Ћалдовић,  одборник, за чланове: Драгомир Божовић, Етно удружење 

„Завичај“, Радован Бугариновић, пољопривредник, Душко Мићић, Спортско удружење 

„Севојно“,  Владе Живановић, руководилац Школске управе Ужице,  Aврам Илић, 

одборник и Владимир Дејовић, економиста. 

Потом је председник отворио је расправу. Пошто се нико није јавио за реч, предлог 

је стављен на гласање. 

Скупштина је са 14 гласова „ЗА“   усвојила предлог у потпуности и за чланове 

Савета за праћење примене Етичког кодекса изабрала предложене кандидате. 

 

 

  

 

Одборничка питања  
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Одборник Стефан Максимовић је у форми одборничког питања затражио да се  

закључени уговори са извођачем радова о одржавању јавне расвете за 2022. и 2023. годину  

доставе одборницима Градске општине Севојно. 

  

Будући да више није било заинтересованих за дискусију, нити одборничких питања 

председник Никола Гогић захвалио се одборницима на сарадњи и закључио седницу.  

 

Седница је завршена у 10:25. 

Записник водила:      ПРЕДСЕДНИК СКУПШТИНЕ 

 Славица Марић                    Никола Гогић  
 

 


